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Finansudvalget har i brev af 16. december stillet mig følgende 

spørgsmål 3 til akt. 126, som jeg hermed skal besvare. Spørgsmålet 

er stillet efter ønske fra Rune Lund (EL). 

Spørgsmål nr. 3: 

Betyder en godkendelse af aktstykket, at der så ikke tages andre 

initiativer for at sikre DSB den fulde kompensation? 

Svar: 

Ja, det er korrekt.  

Mit ministerium har i 2020 og 2021 i løbende dialog med Europa-

Kommissionen og med rådgivning fra Kammeradvokaten under-

søgt en række forskellige kompensationsmuligheder. Det er på bag-

grund af disse drøftelser og i samråd med DSB vurderingen, at der 

ikke er andre relevante initiativer, som kan sikre DSB den fulde 

kompensation. 

Med venlig hilsen 

Benny Engelbrecht 

 

 

Offentligt
Aktstk. 126 - endeligt svar på § 28 spørgsmål 3
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